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W odpowiedzi na Pana wniosek znak: KRM.0003.202.2024 z dnia 23 grudnia 2024 r. informuję: 
 

W kwestii poprawy stanu nawierzchni z kostki brukowej na herbie Tarnowa na Wielkich Schodach  
w Tarnowie: 

Prace remontowe w w/w miejscu, polegające na wymianie popękanej i uszkodzonej kostki, 
uzupełnieniu brakujących kostek betonowych oraz wyrównaniu zapadnięć i nierówności  
na pozostałym terenie Wielkich Schodów zostały zlecone do wykonawcy i powinny być zrealizowane 
przy sprzyjających warunkach atmosferycznych, w styczniu br.  
 
W sprawie utworzenia grupy interwencyjnej w UMT: 

W kwestii dotyczącej wprowadzenia wyodrębnionej dedykowanej brygady pracowników 
interwencyjnych w UMT, których zadaniem byłoby szybkie reagowanie na zgłoszone problemy 
dotyczące m.in. doraźnych napraw w infrastrukturze drogowej uprzejmie informuję, iż Zarząd Dróg  
i Komunikacji w Tarnowie jako zarządca pasów drogowych podjął działania w zakresie wprowadzenia 
takiego rozwiązania. Ustalono, że interwencje będą mogły być przekazywane na wyodrębnione 
interwencyjne nr telefoniczne, które są udostępnione na stronie internetowej: 
 www.zdik.tarnow.pl/telefony-interwencyjne/ dla każdego zainteresowanego, a następnie 
przekazywane do odpowiednich służb miejskich, tj. brygady interwencyjnej, w celu szybkiego 
reagowania na zgłoszone nieprawidłowości. Należy w tym miejscu zaznaczyć, że przed przystąpieniem 
do naprawy zgłoszonych uszkodzeń należy zweryfikować uszkodzenie pod względem własnościowym 
terenu na jakim uszkodzenie czy awaria wystąpiła oraz podmiotowym, tj. na czyjej sieci i przez kogo 
naprawa musi być wykonana. 

 
W kwestii środków dla rad osiedli: 

W czwartek, 2 stycznia 2025 r., podjąłem decyzję o uruchomieniu środków dla Rad Osiedli. Jest 
to kwota blisko 5,5 mln zł, pochodząca z miejskiego budżetu, która posłuży samorządom osiedlowym 
na sfinansowanie potrzeb w zakresie infrastruktury technicznej, wydarzeń kulturalnych, oświaty, 
zdrowia, ekologii, ładu estetycznego oraz działań podkreślających dbałość o uczucia patriotyczne  
i pamięć historyczną Tarnowa oraz regionu tarnowskiego. Do 10 stycznia wydziały merytoryczne miały 
czas na składanie wniosków budżetowych, które następnie zostaną skierowane do realizacji dla 
konkretnych zadań zaproponowanych przez Rady Osiedla. 
 
 
 
 
 
 
 
Otrzymują: 
Adresat 
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